

聖堂報告

常年期第十二主日

23/06/2024

1. 2024 年五月份聖堂- 收入與支出報告如下：

收入：\$ 121,510

支出：\$ 56,073

結餘：\$ 65,437

有關上述收支細節，請參閱聖堂正門、辦公室外報告板及聖堂網頁。聖堂多謝各位弟兄姊妹慷慨支持！

2. 2024-2026 年度聖堂「成人慕道及再慕道班」及「兒童主日學」現正開始接受報名，有興趣報名人士，可用以下方式索取表格：

2.1 聖堂網站下載 www.stignatiuschapel.org

2.2 來電聖堂辦事處以郵寄索取：

電話：2359-4407 傳真：2780-3285

3. 為慶祝 聖依納爵小堂 建堂 65 週年，聖堂將於七月份舉辦「靈修書籍推介」及「主保瞻禮感恩彌撒」。

「主保瞻禮感恩彌撒」詳情：

日期：2024 年 7 月 27 日（星期六）

時間：下午 5:00 正

恭請周守仁樞機蒞臨主禮

感恩祭後，於「九龍華仁書院禮堂」設有感恩聚餐；餐卷於本主日在聖堂三個出口發售，每張 20 元正，全數捐作慈善用途。

小堂誠意邀請各位弟兄姊妹一起參與，共沐主恩，愈顯主榮！另外，小堂歡迎教友於聚餐當晚提供食物，有興趣者請到聖堂辦事處登記。

上述所有報告，已張貼於聖堂正門及辦公室外報告板，並已上載於聖堂網頁，歡迎各位查閱。主佑各位！

St. Ignatius Chapel Announcement
Twelfth Sunday in Ordinary Time
23rd June 2024

1. The Financial Report of this chapel for May 2024 is as follows:

Income : \$121,510

Expenses: \$ 56,073

Surplus : \$ 65,437

Thank you for your generous support.

2. The following classes will be offered for 2024-2026: (1) Chinese Catechism and Laity Formation Class, (2) Chinese Sunday School, and (3) English Sunday School.

Interested parties can get the application forms by:

- a. Downloading the forms from the chapel's website: www.stignatiuschapel.org or
- b. Contacting the chapel office by Phone: (852) 2359-4407 or Fax: (852) 2780-3285

Of the same subject, the chapel is recruiting teachers for both the Chinese and English Sunday Schools. If you interested in this meaningful volunteer work, please register at the Chapel Office after mass.

3. To celebrate the 65th anniversary of St. Ignatius Chapel, a "Spiritual Book Recommendation" event will be held.

Furthermore, a "Patron Feast Thanksgiving Mass" in Chinese will be held on July 27 (Saturday) at 5:00 pm with Cardinal Stephen Chow being the Celebrant.

After the Thanksgiving mass (on July 27), a dinner will be held in the school hall of Kowloon Wah Yan College. You can purchase the dinner tickets, HK\$20 each, at the 3 entrances to the chapel after mass. The proceeds will be donated to charity. In addition, you are welcome to contribute food for the dinner. Please contact the Chapel Office after mass.

The above announcements have been posted on the chapel website for reference.

聖依納爵小堂 - 收支報告
St. Ignatius Chapel - Income & Expenditure Statement
(2024年 Year 5月 Month)

項目 Items (* - 其它 Others)	收入 Income	支出 Expenditure	結餘 Balance
主日奉獻 Collection on Sunday Masses	97,866-		
教友奉獻 Donation from Church members	22,300-		
公教報 KCP, Sunday Examine	1,344-	1,728-	
借用場地 Booking Classrooms		1,829-	
司鐸津貼 Allowance for Priests		20,000-	
司鐸薪金 Surplus for Priests		9,700-	
同工津貼/交通費 Allowance for Staff/Helpers		8,200-	
小堂團體培育津貼 Allowance for Formation		1,000-	
通訊/電費 Phone & Electricity Bill		4,240-	
文具/郵費 Stationery/Stamp		118-	
禮儀用品 Articles for Liturgical		4,333-	
什項 Miscellaneous		1,082-	
維修及保養 Repairs & Maintenance		2,000-	
* 母親節禮物		1,843-	
.			
.			
.			
總數 Total	121,510-	56,073-	65,437-

2024/5/16